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GEMEENTERAAD 
Zitting van 

' Schriftelijke vraag 

Schriftelijke vraag van raadslid Karel Noppe: Werken Fiberklaar 

lndiener(s) 
Karel Noppe (Open Vld); 

Gericht aan 
· Carl Hanssens; 

Bondige toelichting 
ln het jaarverslag van het meldpunt konden we volgende lezen: 
Daarnaast waren er ook nog de werken van Fiberklaar/Besix om in diverse straten, verspreid over het 
grondgebied, fibernetwerk aan te leggen. Echter, het herstel van het openbaar domein e.d. gebeurde 
vaak niet naar behoren: klinkers van voetpaden die niet goed herlegd werden, 
voetpaden/boordstenen die te hoog werden (her)aangelegd, opritten die werden opengebroken en 
niet goed hersteld, ... Vaak gingen de meldingen en klachten betreffende deze werken over 
ondeskundige uitvoering of herstellingen van werken door deze aannemer. Ook de infovragen over 
het netwerk zelf werden geregistreerd en door<Jegeven via het meldpunt. 
Ik heb hierbij volgende vragen: 

• Hoe heeft de stad de vele meldingen over de· werkzaamheden van Fiberklaar aangepakt? 
Werd er in dialoog gegaan? Werden er afspraken gemaakt? 

• Hoe ervaart de stad de samenwerking met Fiberklaar en zijn onderaannemer(s)? Trekt 
men hier lessen uit voor de toekomst? 

• Zijn intussen.alle gemelde problemen met werken door Hberklaar opgelost? Zo niet, 
hoeveel meldingen staan er nog open?Wanneer verwacht Fiberklaar de nodige 
herstellingen te kunnen doen? , 

• Zijn naar de mening van onze eigen dienst(en) de herstellingen kwalitatief en duurzaam 
uitgevoerd? Indien niet, zullen we hier zelf nog actie in ondernemen en dus bijkomende 
herstellingen uitvoeren? Zal de stad in dat geval van Fiberklaar een schadevergoeding 
eisen? 

• Welke rol speelde de stad bij de werken van Fibcrklaar? Zijn wc louter verstrekker van 
de vergunningen? Of hebben we nog een andere rol? 
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bijtagen

antwoord op uw schriftel,ijke vraag werken FiberkLaar

Geachte heer Noppe
Geacht raadslid

Wij bezorgen u graag, naar aanleiding van.uw vragen, onderstaande antwoorden.

L. Hoe heeft de stad de ve.[e metdingen over de werkzaamheden van Fiberktaar aangepakt?
Werd er in dial.oog gegaan? Werden er afspr:aken gemaakt?

Gelet op de vele meldingen van bewoners heefi de stad eind 2022/begin 202J een structureeL
overleg gehad met het management van Fiberklaar. HierbÍj zijn gepaste afspraken gemaakt om het
aantol meldingen te reduceren en om de meldingen op een correcte manier af te werken.
Op initiatíef van de stad is er een wekelijks overlegmoment met Fiberklaar. Alle openstaande
meldingen worden tijdens dit overleg geëvalueerd en er worden gepaste herstellingsmaatregelen
afgesproken. Het herstel wordt opgevolgd door de werfioezichter van de stad. tndien het herstel
voldoet wordt de bewoner hiervan gei'nformeerd. Als het herstel niet voldoet wordt de aonnemer
aongemaond om dit aan te pakken. Bij het uitbtijven von een l<vvalitatief herstel kan de stad
ambtshqlve optreden en het herstel doorrekenen aan Fiberklaar.

2. Hoe ervaart de stad de samenwerking met Fiberklaar en zijn onderaannemer(s)? Trekt
rnên hier Lessen uit voor de toekomst?

De samenwerking is sinds de jaawisseling beduidend beter. We zien dat meldingen op kortere
termijn worden aangepakt en de burger correct wordt gei'nformeerd.
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3. Zijn intussen a[te gemelde probLemen met werken door Fiberklaar opgelost? Zo niet,

hoeveeI mel.dingen staan er nog open? Wanneer verwacht Fiberktaar de nodige

hersteltingen te kunnen doen?

Momenteel staan er nog 5 metdingen open dië zo snet mogeliik na het bouvwerlof worden

aangepakt.

4. Zijn naarde mening van onze eigen dienst(en) de herstetlingen kwalitatief en duurzaam

uitgevoerd? lndien niet, zu[[en we hier zel.f nog actie in ondernemen en dus bijkomende

herste[Lingen uitvoeren? Zal,de stad in dat gevaL van Fiberklaar een schadevergoeding

eisen?

Herste.llingen worden besproken tijdens het wekeliiks overleg. lndien het hersteL niet voldoet,

voorzien de algemene richtlijnen dat de stld ambtshalve ksn ingriipen. Zo hebben we het laatste iaar
een aantal heistettingen uitgevoerd met eigen diensten en deze doorgerekend aan Fiberklaar' Tevens

zijn in de vergunning een aantoL maatregelen opgenomen om kwalitatief hersteL te garanderen. Zo

moet de aennemer in iedere stroat proeven uiVoeren om aan te tonen dat de verdichting von de

sleuf correctwordt uitgevoerd. De toezichthouder van de stad volgt deze proeven op.

5. Wetke roL speel.de de stad bij de werken van Fiberkl.aar? Zijn we Louter verstrekker van

de vergunningen? Of hebben we nog een andere ro[?

De stad verstrekt de vergunning voor de uitrol van het glasvezelnetwerk. Hieraan gekoppeld houden

w4 toezicht op het correct naleven van de vergunning. Dit houdt onder andere het l<vvalitatief herstel

van de verhardingen in maar evenzeer het correct signaleren van de werken.

Hoogachtend

Namens het college van burgemeester en schepenen:

racht:

Johan Verhulst
algemeen directeur burgem wd
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